
VARČEVANJE

Nove naloge pred
sindikati

25. oktobra so na bežigraj-
skem občinskem sindikalnem
svetu začeli z delom »v času
dnevne svetlobe«. Do nadalj-
njega bodo po sklepu sindi-
kalnih organizacij in v mestni
začenjali z delom ob osmih
zjutraj in ga bodo končali ob
štirih popoldne, ob sredah pa
bodo delali do šestih zvečer.

To je prispevek sindikatov k
široko zasnovani republiški
akciji za varčevanje prepotreb-
nih kilovatnih ur in energije na
sploh. »Prej ali slej pa se bomo
morali tudi v organizacijah
združenega dela odločiti, da
bomo delali takrat ko bodo su-
rovine in reprodukcijski mate-
riali - skratka ko bo delo in ko
bo dnevna svetloba to dopu-
ščala za najmanjšo izrabo
energije,« je bila ena izmed
ugotovitev predsedstva občin-
skega sindikalnega sveta na
oktobrski seji.

Člani predsedstva so med
drugim obravnavali tudi spo-
ročilo z desetega kongresa
slovenskih sindikatov. Največ
pozornost pa so namenili
obravnavi osnutka resolucije o
politiki izvajanja družbenega
načrta naše občine za prihod-
nje leto in informaciji o tekočih
gospodarskih gibanjih v obči-
ni. »Razprave bežigrajskih de-
legatov na 10. kongresu ZSS
so bile zelo odmevne,« je oce-
nil predsednik občinskega sin-
dikalnega sveta Edo Krofl.
»Pogrešali pa smo še več de-
lavske besede, saj se je veliko-
krat zdelo, da so bile zapletene
razprave napisane v strokov-
nih službah in ne pod peresom
proizvajalcev. Po kongresu ča-
ka sindikate veliko dela, saj
bomo morali, če bomo želeli
uresničiti vse kongresne ukre-
pe, poživiti predvsem delo
osnovnih organizacij,« je žak-
Ijučil tovariš predsednik. Opo

zoril je na bližajoči se deveti
kongres Zveze sindikatov Ju-
goslavije, ki bo 11. novejnbrav
Beogradu. Iz naše občine se
ga bodo udeležili trije delegati:
Marko Kocijan, Stane Vrhovec
in Edo Krofl.

Po kratki obrazložitvi pred-
sednika bežigrajskega izvršne-
ga sveta Jurija Zavca je stekla
živahna razprava o tekočih go-
spodarskih gibanjih v občini, o
osnutku resolucije za prihod-
nje leto in predvsem o novih
varčevalnih ukrepih, ki bodo
prepletali vse naše prihodnje
delo, s tem pa seveda pred-
vsem izvajanje resolucije. »V
Ijudeh bomo morali vzbuditi
posluh za varčevanje, pri če-
mer bo moral veliko vlogo odi-
grati prav sindikat v vsaki or-
ganizaciji združenega dela.
Tako kot se danes vsak pogo-
varja skoraj samo še o benci-
nu, bi se moral v bodoče vsak
delavec spraševati tudi, kako
še povečati izvoz,« so menili
člani bežigrajskega sindikal-
nega sveta^ »Sindikat mora v

tem težkem gospodarskem
položaju predvsem pojasnje-
vati smiselnost ukrepov in
vzpodbujati pripravljenost
vseh Ijudi za njihovo dosledno
izvajanje, saj bomo le tako lah-
ko poželi uspešne rezultate,-
so menili na seji. Friderik Li-
čen iz Avtoobnove je poudaril,
da imamo dobre delavce, ki so
pripravljeni zategniti pasove,
če je treba. Pripravljeni so tudi
veliko delati samo s čistimi ra-
čuni. »Položimo vse karte na
mizo,« je dejal tovariš Ličen,
»povejmo delavcu koliko smo
zadolženi in zaostrimo odgo-
vornost!« Tudi odgovornost
do varčevalnih ukrepov, so
menili ostali člani predsedstva
občinskega sindikalnega sve-
ta. Razpravo pa so sklenili z
ugotovitvijo, da bo imel sindi-
kat prihodnje leto precej dela,
predvsem pri zagotavljanju so-
cialne varnosti delavcev in pri
razporejanju sredstev za oseb-
ne dohodke, ter za nagrajeva-
nje po delu.
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